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1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter van de Gezamenlijke Vergadering (hierna: GV) Jhinkoe-Rai opent de vergadering om 
13:04 uur. 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 60 
2. Mededelingen 
- Vandaag was er een commissie overleg met Frank Zuijdam over de reflectie van de 
kwaliteitsafspraken. 
- Er is een overleg geweest met het bestuur van de universiteit. Hierop wordt teruggekomen bij het 
agendapunt 5: Reactie op de Begroting. 65 
- De vergadering van 6 mei is met 1 week verplaatst en zal op vrijdag 13 mei plaatsvinden. 
- Van der Pol stelt het nieuwe raadslid van de Centrale Ondernemingsraad (hierna: COR) Alain 
Dankers voor. Ook is er een ander nieuw raadslid Gijs van Houwelingen, Van Houwelingen is 
vandaag niet aanwezig. 
- Naaraat nodigt de leden van de GV uit om aanwezig te zijn bij de demonstratie van Casual UvA . 70 
- Op 8 april is er een overleg, van half 1 tot half 2 voor een technisch overleg over duurzaamheid. De 
ambtelijk secretaris van de COR zal hiervoor een uitnodiging sturen. 
 
3. Vaststelling verslag 
Het verslag van de GV van 3 december 2021 is zonder wijzigingen vastgesteld. 75 
Het verslag van de GV van 21 januari 2022 is zonder wijziging vastgesteld 
 
4. Situatie in Oekraïne - impact 
De Centrale Studentenraad (hierna: CSR) heeft nagedacht over de mogelijkheid om beleid op te 
stellen omtrent situaties van crisis in een ander land. Op dit moment bestaat er geen beleid hierover. 80 
Grassiani stelt dat zij gister ook een bespreking heeft gehad van de voorzitter van het College van 
Bestuur (hierna: CvB). Bij dat overleg is ook aangekaart dat er ook andere vluchtelingen in 
Nederland zijn en dat deze minder ondersteuning krijgen. De voorzitter van het CvB heeft toen 
aangegeven dat er nagedacht gaat worden over het breder opstellen van beleid om crisissituaties op 
te vangen. 85 
 
Wat betreft de onderwijsreglementen geeft Kjos aan dat de universiteit ook moet kijken naar de 
toepassing van de hardheidsclausule. Theunissen stelt dat de CSR breder wilt kijken dan de 
hardheidsclausule. Manrique-Hehl voegt toe dat bij de Universitaire Commissie Onderwijs 
aangegeven is dat er binnen de universiteit nu weinig oplossingen zijn om crisissituaties op te 90 
vangen binnen de faculteiten, zolang de universiteit daar geen beleid over heeft. Volgens Staszak 
heeft de universiteit tijdig en voldoende gereageerd op de situatie in Ukraine en deze manier van 
reageren moet ook toegepast worden bij andere conflicten waar studenten last van hebben. 
Theunissen benadrukt dat er nu veel verschillen zijn tussen de manier waarop onderwijzers ruimte 
bieden en daarom moet er een algemeen beleid komen. 95 
 
Grassiani stelt dat het moeilijk, maar noodzakelijk is om een duidelijk onderscheid te maken tussen 
de verschillende vormen van conflicten. Daarom is het moeilijk om een algemeen beleid op te 
stellen. Brand sluit zich hierbij aan en stelt dat het daarom goed is om algemeen beleid op te stellen 
dat van toepassing kan zijn op de meeste situaties. De O&O commissies van de GV zullen een 100 
overleg plannen om te beraadslagen over het opstellen van crisisbeleid voor de universiteit van 
Amsterdam [actie]. 
 
5. Reactie op Begroting 2022 
De GV-leden krijgen de mogelijkheid om inhoudelijk te reageren op de reactiebrieven van het CvB 105 
op de begroting van de universiteit. 
Jhinkoe-Rai stelt dat er in de brief richting de GV stond dat de medezeggenschap geïnformeerd zou 
worden over de bouw van een nieuw gebouw op Plot V. Recent is bevestigd dat er op Plot V nu 
officieel tijdelijke kleine onderwijszalen komen waar onderwijs gegeven kan worden. 
 110 
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Brief 17 maart 
De GV heeft een reactietermijn van twee weken gekregen voor punten die in de kaderbrief 
opgenomen kunnen worden. Het Dagelijks Bestuur (hierna: DB) van de GV zal in gesprek gaan met 
de bestuurders om aan te geven dat een reactietermijn van twee weken te kort is. 
Over de brief van 17 maart zijn er verder geen vragen. 115 
 
Communicatie over begroting & kaderbrief 
Het DB van de GV heeft gesproken over de communicatie tussen de GV en het CvB. De GV is niet 
tijdig en niet volledig geïnformeerd over de stukken. De GV heeft ook geen kwartaalverslagen 
ontvangen. Naar aanleiding van dit gesprek zijn afspraken gemaakt over de samenwerking. Deze 120 
afspraken worden met de GV gedeeld. 
 
De overschrijding van het budget van het universiteitskwartier (hierna: UQ) is tijdens de rondleiding 
van de GV-leden medegedeeld. De GV vroeg zich af waarom, als het CvB al maanden wist van de 
tekorten dat de GV niet eerder geïnformeerd was. De reactie was dat er bij de reflectie van Kwartaal 125 
3 (Q3), een document dat de GV niet ontvangen heeft stond dat het zeer aannemelijk was dat de 
bouw van de UQ vertraging zou oplopen. Hierover is afgesproken dat de medezeggenschap de 
kwartaalrapportages gaat ontvangen en dat de medezeggenschap een mondelingen toelichtingen gaat 
krijgen over de rapportages. 
 130 
Over plot V is aangegeven dat de communicatie tussen het college van bestuur en de medewerkers 
die eraan werkte niet goed liep. 
 
5. Proces Kaderbrief 2023 
De GV bespreek het proces voor de Kaderbrief 2023. 135 
 
Brief 25 februari 
De GV heeft een brief gekregen over de kaderbrief voor het jaar 2023. In de brief van het CvB staat 
dat de periode van 7 weken om advies uit te brengen over de kaderbrief te krap kan zijn, omdat de 
facultaire raden op datzelfde moment ook de informatie krijgen en dan vijf weken hebben om de GV 140 
van een advies te voorzien. Donner legt uit dat in de brief van het CvB een voorstel staat hoe de GV 
en de faculteiten toch voldoende tijd kunnen krijgen om de reactie op de kaderbrief op te stellen. De 
vraag van de bestuurder aan de CSR is of de studentenmedezeggenschap genoeg tijd gaat hebben 
met het voorstel. Manrique-Hehl geeft aan dat zij verwacht dat de termijn tekort gaat zijn. Grassiani 
geeft aan dat de facultaire raad bij Faculteit Maatschappij en Gedrag in september al het verzoek 145 
krijgt voor input, waardoor de centrale raad ook meer tijd heeft om input te geven. Donner geeft aan 
dat deze mogelijkheid wel meer tijd oplevert, maar dat er wel een risico aanzit dat de 
medezeggenschap dat een concept begroting krijgt die zij redelijk snel moeten doorwerken. 
 
De GV heeft de mogelijkheid om de nadruk te leggen op punten die speciale aandacht nodig hebben, 150 
hiermee zal er meer nadruk gelegd worden in de kaderbrief en daarmee ook in de begroting.  
Er is een voorstel van Jhinkoe-Rai om met de GV nog eens samen te komen in juni, zodat de GV 
daar nog een laatste overleg kan voeren over de kaderbrief. 
 
Kjos vraagt zich af of de kaderbrief en begroting voor meerdere jaren vastgesteld kunnen worden. 155 
Dit zou voor dit proces geen directe verbeteringen opleveren.  
 
Er zijn geen verdere vragen over dit onderwerp. 
 
5. Covid-19 – stand van zaken 160 
De CSR heeft een vraag gesteld bij het CvB of de faculteiten nog doorgaan met ProctorIO. Hier 
volgt een antwoord op. 
 
Torenvliet vraagt of de colleges nog steeds opgenomen gaan worden, hij vreest namelijk dat dit de 
opkomst van studenten bij colleges gaat verminderen. Manrique-Hehl geeft aan dat dit ook bij de 165 
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Universitaire Commissie Onderwijs besproken is. Nu wordt COVID-19 niet meer gezien als extra 
reden voor een herkansing. Jhinkoe-Rai bevestigd dat de universiteit een on-campus universiteit 
blijft. Als reactie hierop vraagt Kjos welke punten de universiteit gaat meenemen uit de handreiking 
van de centrale overheid over COVID-19. De leden van de COR stellen vast dat zij hierover in 
gesprek gaan met de voorzitter van het college van bestuur. De leden van de COR zullen de GV 170 
informeren over de uitkomst van het gesprek met het college van bestuur over de uitzondering door 
COVID-19 [actie].  
 
Op dit moment geldt er nog wel beleid voor een besmetting met COVID-19. Torenvliet stelt voor 
dat studenten die in quarantaine zitten een extra kans krijgen voor een tentamen. Naaraat stelt hierbij 175 
wel dat de medewerkers wel de mogelijkheid moeten hebben om tentaminering in te vullen naar 
eigen inzicht. De Onderwijs & Onderzoek commissie van de GV gaat samen in overleg om te 
informeren naar de beste manier om studenten en medewerkers te faciliteren als zij door COVID-19 
toch nog in quarantaine moeten. 
 180 
6. Rondvraag 
Jhinkoe-Rai inventariseert of er vragen van de GV-leden zijn. Hij concludeert dat er geen vragen 
meer zijn. 
 
7. Sluiting 185 
Jhinkoe-Rai sluit de vergadering om 14:27. 
 
Openstaande actiepunten GV 
220401-01  De O&O commissies van de GV zullen een overleg plannen om te beraadslagen 

over het opstellen van crisisbeleid voor de universiteit van Amsterdam. 190 
220401-02 De leden van de COR zullen de GV informeren over de uitkomst van het gesprek 

met het college van bestuur over de uitzondering door COVID-19. 


